

豁免海外提款服務費

由即日起，客戶於新加坡及馬來西亞透過華僑銀行自動櫃員機以華僑永亨自動櫃員機卡提款，可獲豁免銀行服務費*。查詢請電 3199 9188。

華僑永亨銀行有限公司 謹啓

2016 年 3 月

*註：客戶透過 VISA PLUS 網絡提取現金，所提取之金額將根據當日 VISA 所訂之兌換率兌換為港幣。VISA 將收取外幣交易手續費 1.5%，客戶可瀏覽 VISA 網頁 www.visa.com 查詢有關兌換率。

Service Fee Waiver for Overseas Cash Withdrawals

From now on, customers who make cash withdrawals with OCBC Wing Hang ATM cards at any OCBC Bank ATMs in Singapore and Malaysia will not be charged any bank service fee*. For enquiries, please call 3199 9188.

OCBC WING HANG BANK LIMITED

March 2016

Remark: Transaction conducted via VISA PLUS Network, the transaction amount is converted into Hong Kong dollars at the daily exchange rate set by VISA at the time of the transaction plus 1.5% handling fee charged by VISA. The exchange rate can be enquired at VISA's website www.visa.com.